
Referat af bestyrelsesmødet d. 6. maj 2019 

Brud på vandledning :( 

Vores nuværende blikkenslager har desværre praktisk taget givet op, men påpeger at vores nuværende, 
tilsyneladende høje vandforbrug, er på niveau med landsgennemsnittet. (ca. 38 m3 / person / år).  

Dette forklarer dog stadig ikke den voldsomme forhøjelse af forbruget, så bestyrelsen vil fortsætte arbejdet 
med at finde ind til årsagen til dette. Vi opsøger yderligere ekspertbistand og tjekker hos HOFOR .  

Byggeansøgning 

Vi godkendte en ansøgning angående en overdækket terrasse. 

Jord og brokker 

Til dette forårs “Jord og brokker” blev jordbunken meget stor. Størstedelen af denne bunke skyldes et 
medlems private renoveringsarbejde. Spørgsmålet er så, om det med rimelighed skal bortskaffes på 
foreningens regning. Bestyrelsen har vendt sagen, og besluttet, at Engly betaler de omkostninger Jord  og 
brokker normalt medfører, mens medlemmet betaler for resten.  

Festudvalget og kontanter 

Som nævnt på generalforsamlingen, har festudvalget haft lidt problemer med at håndtere penge/kontanter i 
forbindelse med især sommerfesten. F.eks. at have  kontanter liggende derhjemme eller sammenblanding af 
foreningens penge og privatkonti - f.eks. i forbindelse med betaling via Mobile Pay. I samarbejde med 
bestyrelsen, er der nu fundet nogle gode løsninger på problemerne.

Haveleje 

Som vedtaget på generalforsamlingen stiger havelejen med 100 kr. pr. måned pr. have. Stigningen træder i 
kraft pr. 1. juni.

Genforhandling af lejeaftale i 2020 

Engly og Københavnskommune har mulighed for at genforhandle vores lejekontrakt i 2020. Bestyrelsen har 
korresponderet med de øvrige haveforeninger, der er i lignende situation og tager kontakt til vores advokat 
for at være på forkant med udviklingen. Både mht. til den eventuelle genforhandling af kontrakten og et 
eventuelt køb af vores grund. 

Næste bestyrelsesmøde er 4. juni kl. 16, Have 62. 




